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Protokół Nr 9 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

dnia 16 maja 2019 roku 
 

Przewodnicząca radna Jolanta Nowakowska otworzyła i prowadziła posiedzenie Komisji Budżetu i Inwestycji. 
Powitała członków Komisji, przedstawicieli Urzędu i mieszkańców Milanówka.  
Poinformowała o nagrywaniu Komisji. 
Lista obecności członków Komisji i gości są załącznikami do protokołu. 
 
Skład Komisji Budżetu i Inwestycji: 
Przewodnicząca Jolanta Nowakowska 
Radny Kamil Bialik 
Radny Jaromir Chojecki  
Radna Janina Moława 
Radna Ewa Galińska 
 
Udział w obradach brali również: 
Radny Leszek Kołodziejski 
Radna Karolina Białecka 
Radny Krzysztof Wiśniewski 
Skarbnik Miasta Bożena Sehn 
ZGKiM Joanna Oknińska 
TOM Tomasz Hajdus 
MCK Aneta Majak 
Referat Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk  
 
Porządek obrad Komisji: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Opinia Komisji dot. projektów uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2019-2024; 
b) zmiany budżetu miasta Milanówka na 2019 rok; 
c) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Milanówku;  
d) zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Milanówku; 
e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej drogę 
wewnętrzną – ul. Lazurową w Milanówku; 
 f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej działki 
ewidencyjne nr 2/15, 2/25, 2/26 z obrębu 06-10 przy Rososzańskiej w Milanówku; 
g) Wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 133 z obrębu 06-03 przy ul. Krzywej w Milanówku.   
 3. Sprawy różne. 
 
Ad 1.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała przeniesienie punktu C na początek obrad. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami dotyczącymi 
przeniesienia punktu C na początek obrad w miejsce punku A. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, przyjęła porządek obrad ze zmianami jw.    
Przewodnicząca Rady Janina Moława zwróciła się do Komisji Budżetu o zaopiniowanie uchwały w sprawie 
ustalenia kierunku działań organu wykonawczego w 2019 roku. Uchwała została sprawdzona przez radcę 
prawnego, dołączono również uzasadnienie. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława odczytała projekt uchwały. 
Radna Ewa Galińska zapytała, kto był inicjatorem projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława wyjaśniła, że jest to projekt społeczny. Inicjatorami projektu byli 
mieszkańcy Milanówka. 
Radna Ewa Galińska zapytała, kto podpisał się pod projektem. 
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Przewodnicząca Rady Janina Moława poinformowała, że na dokumencie jest jej podpis. Projekt uchwały 
może wnieść Przewodniczący Rady. 
Radna Ewa Galińska podkreśliła, że taki projekt powinien być przedstawiony do procedowania Komisjom  
i Radzie w miniony poniedziałek, a nie w dniu obrad komisji.  
Przewodnicząca Rady Janina Moława poinformowała, że projekt uchwały trafił dzisiaj pod obrady Komisji 
Budżetu do opinii. Radna poprosiła o wpisanie tego punktu do porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała przeniesieni punktu c w miejsce punktu a, natomiast zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunku działań organu wykonawczego w 2019 roku w sprawach 
różnych. 
Komisja w głosowaniu; 2-za, 2-wstrzymujące, 1- przeciw, przyjęła porządek obrad ze zmianami jw. 
 
Ad 2. 
Opinia Komisji dot. projektów uchwał w sprawie: 
c) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Milanówku. 
Szef Obrony Cywilnej Łukasz Ryk przedstawił projekt uchwały dotyczący udzielenia dotacji celowej dla OSP  
w Milanówku, który ma na celu wykonanie projektu adaptacji pomieszczeń na garaże w Strażnicy przy  
ul. Warszawskiej 18. Wnioskowana kwota wynosi 6 150,00 zł. Garaże są niezbędne dla zabezpieczenia 
samochodów bojowych i samochodu kwatermistrzowskiego.  
Radny Jaromir Chojecki zapytał, czy to jest projekt czy analiza. 
Szef Obrony Cywilnej Łukasz Ryk poinformował, że to będzie obejmowało projekt i analizę, z jakich 
materiałów będzie wykonana posadzka, więźba dachowa, jakie muszą być podpory, żeby wstawić drzwi 
garażowe itd. 
Naczelnik OSP Sławomir Wieleciński wyjaśnił, że jest to projekt, razem z dokumentacją do konserwatora 
zabytków. Ten projekt techniczny będzie tak wykonany, że każda firma budowlana będzie mogła go wykonać. 
Dużo rzeczy strażacy będą mogli wykonać swoimi siłami. Prawdopodobnie, będzie to projekt filarów stalowych 
i spięcie u góry więźby dachowej. Ten projekt można wykonać, jako remont. 
Przewodnicząca Komisji zapytała, jakie są przewidywane koszty całkowite adaptacji. 
Szef Obrony Cywilnej Łukasz Ryk poinformował, że projekt wyjaśni, jaką technologię można zastosować. Na 
podstawie tego, będzie można wyliczyć kosztorys. 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy istnieje możliwość pozyskania środków zewnętrznych. Skąd będą 
pochodziły środki na remont i kiedy jest przewidywany do wykonania. 
Szef Obrony Cywilnej Łukasz Ryk poinformował, że przewiduje się realizację w tym roku. Po określeniu 
środków, OSP zwróci się do Rady o środki. Jeżeli będą wysokie, to można je rozłożyć na kolejne lata. 
Naczelnik OSP Sławomir Wieleciński wyjaśnił, że są różnego rodzaju programy, dzięki którym można się 
starać o środki zewnętrzne. Naczelnik nawiązał, do kosztów, które trzeba zabezpieczyć na naprawę 
samochodu OSP, które są na kwotę ok. 20 000,00 zł netto. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie udzielenie dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Milanówku w kwocie 6 150,00 zł. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
b) zmiany budżetu miasta Milanówka na 2019 rok. 
Skarbnik Miasta Bożena Sehn poinformowała, że po rozliczeniu roku budżetowego 2018 w miesiącu maju 
pozostały wolne środki w kwocie 5 305 125,61 zł. Z tych środków 37 000,00 zł zostało przeznaczone na projekt 
realizowany przez OPS. Największa część środków została przeznaczona na usługę związaną z odbiorem 
odpadów komunalnych. Kwota do zabezpieczenia wynosi 3 400 000,00 zł. Drugą istotną kwotą jest 
przeznaczenie dla OPS środków na odpłatność za pobyt mieszkańców Milanówka w Domach Pomocy 
Społecznej. Zabezpieczono również środki wysokości 445 230,00 zł na kolejny przetarg. Zwiększono z tych 
środków wydatki bieżące w kwocie 460 000,00 zł na oświatę. Pozostałą kwotę 306 000,00 zł proponuje się 
wprowadzić w plan wydatków Ref. Oświaty. 450 000,00 zł zostanie przeznaczone na MCK, 134 000,00 zł 
przeznacza się na wydanie Kuriera Milanowskiego.  
Dochody. 
Dochody w korekcie zostały zwiększone o kwotę 1 019 096,00 zł. 
Wydatki. 
Plan wydatków zwiększy się łącznie o kwotę 5 284 603,49 zł. 
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Różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami w dniu 1 kwietnia wynosiła 7 013 219,00 zł.  
Po wprowadzeniu wydatków będzie wynosiła 2 738 704,14 zł.  
Radna Janina Moława jest zaniepokojona, że tak dużo pieniędzy jest pochłaniane przez wydatki bieżące  
w sytuacji, kiedy wydatki majątkowe zaplanowane na ten rok były niewielkie i została wykonana tylko  
ul. Wierzbowa. Drugą rzeczą, która niepokoi radną, to są śmieci. Za dwie umowy podpisane w tym roku, za 
pięć miesięcy odbioru przez firmę Eko-Hetman zostało zapłacone 3 114 699,00 zł. Planowane jest dołożenie 
do tej kwoty 3 400 000,00 zł. Jeżeli się nic nie wydarzy gmina Milanówek zapłaci ok. 6 500 000,00 zł. Radna 
uważa, że wyliczenie opłat jednorazowych w kwocie 24,00 zł na śmieci segregowane i 32,00 zł na śmierci 
niesegregowane, zostały przedstawione bez rzetelnego przedstawienia kosztów. Radna chciałaby wiedzieć,  
w jaki sposób odbywało się wyłonienie wykonawcy w przypadku tych dwóch umów. 
Przewodnicząca Komisji zapytała o autopoprawkę. 
Skarbnik Miasta Bożena Sehn poinformowała, że przedstawiona autopoprawka dotyczy zmian w budżecie dla 
ZGKiM, ponieważ uchwalono dwie dopłaty do usług, które ten zakład będzie zgodnie ze zmienionym statutem 
wykonywał. W uchwale należało rozszerzyć ten katalog usług. Do tej pory gmina dofinansowała trzy usługi,  
w tej chwili będzie pięć. Czwarta wynika z tytułu dopłaty do usług bieżącego utrzymania dróg gminnych. 
Kolejna usługa wynika z tytułu usług pielęgnacji zieleni. Kwoty przedstawione w autopoprawce 348 800,00 zł 
dla dróg i 606 773,10 zł dla pielęgnacji zieleni wynikają z kosztorysu przedstawionego przez p. Oknińską i już 
przyjętego przez radnych, jako załącznik do uchwały wprowadzające te dwa rodzaje dopłat. Pieniądze, które 
są niezbędne na zwiększenie dotacji o 415 573,10 zł, dla Zakładu, będą skierowane przez zmniejszenie planu 
wydatków bieżących w UMM przeznaczonych na drogi publiczne o kwotę 231 377,45 zł oraz z utrzymania 
zieleni w miastach i gminach o kwotę 184 195,64 zł. Zakład złożył korektę swojego planu finansowego w taki 
sposób, że dopasował stan środków obrotowych na początek roku, wcześniej zaplanowany na większą kwotę. 
Pomniejszył ten stan środków obrotowych o 54 640,70 zł, zwiększył przychody o tę dotację o 415 573,10 zł, 
zwiększył koszty dotychczas zaplanowane o kwotę 539 007,20 zł oraz pomniejszył środków obrotowych na 
koniec roku o 178 074,80 zł. W ten sposób został zaproponowany stan Zakładu. Stan środków obrotowych na 
początek roku 123 037,30 zł po zmianach. Przychody po zmianach 2 585 274,10 zł. Koszty po zmianach 
2 705 057,20 zł. Stan środków obrotowych na koniec roku 3 254,20 zł. 
Pani dyrektor chciałby otrzymać zwiększenie dotacji na obsługę terenu basenu. Na ten moment takich 
możliwości nie mamy. 
Radna Janina Moława nawiązała do prac na terenie basenu miejskiego na kwotę 300 000,00 zł. Radna nie wie, 
według jakiego przetargu wyłoniono wykonawców dwóch umów. Radna chciałaby wiedzieć, jak ten przetarg 
przygotowano. Radna podkreśliła, że informacje w BIP są nieaktualne. Radni muszą mieć wiedzę, żeby 
podejmować decyzje. 
Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że informacji na temat umów udzieli ref. TOM, ponieważ 
umowy zawierała gmina. Na terenie basenu są prowadzone prace konserwacyjno-porządkowe budynku 
sanitarnego. Na etapie ukończenia jest łatanie niecki basenu, który następnie będzie foliowany. Został 
zakupiony zestaw chemii potrzebnej do systemu filtracji oraz naprawiono instalację elektryczną. 
Referat TOM Tomasz Hajdus poinformował, że obie umowy zostały zawarte poza ustawą Prawa zamówień 
publicznych. Wartość remontu niecki basenowej była poniżej progu, który zobowiązuje do stosowania Prawa 
zamówień publicznych, poniżej progu 30 000 €.  
Przewodnicząca Komisji podziękowała p. dyrektor, że rozbiła koszty, żeby radni mogli zobaczyć, na co były 
wydatkowane środki na zakres remontów w budynkach komunalnych. 
Radna zapytała, czy są to wszystkie koszty uwzględnione do końca roku na wykonanie tych remontów. 
Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że kwota na remonty została zaplanowana w budżecie 
jeszcze w zeszłym roku. Kwota będzie wystarczająca na przeprowadzeniem tych prac. 
Przewodnicząca Komisji policzyła elementy składowe. Radna uważa, że brakuje 7 500,00 zł. Wyszczególnione 
kwoty nie pokrywają łącznej kwoty na dotacje tzn. 81 801,00 zł i 204 000,00 zł. 
Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że wymienione kwoty są już zaplanowane do wydania. 
Pozostała kwota stanowi rezerwę w budżecie. 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o informacje, jakie wydatki zostały poniesione z tytułu bieżącego 
utrzymania dróg i pielęgnacji zieleni. Radna otrzymała informację, że 44 672,60 zł zostały przeznaczone na 
zakup materiałów do naprawy dróg oraz 10 915,00 zł na zakup m.in. worków na śmieci, narzędzi i zatrudnienie 
ogrodnika miejskiego. Radna zapytała, czy ogrodnik miejski został już zatrudniony. 
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Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że nie rozstrzygnął się nabór na stanowisko ogrodnika 
miejskiego. Żeby móc realizować zadania związane z pielęgnacją zieleni, została zatrudniona osoba na umowę 
zlecenie przez ZGKiM. Ta osoba będzie zatrudniona przez miesiąc kwiecień i maj. 
Radny Krzysztof Wiśniewski zapytał, na czym polega praca ogrodnika miejskiego. 
Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że praca ogrodnika miejskiego polega przede wszystkim na 
wskazaniu miejsc, które należy w pierwszej kolejności skosić, zakup roślin do nasadzenia i zaprojektowania,  
w których miejscach mają być posadzone. 
Radna Janina Moława zapytała, na jakie działania jest zaplanowana kwota 450 000,00 zł. Radni otrzymali 
informację, że wydatkowano pieniądze na lodowisko i zakup energii do tego lodowiska. Potrzebna jest kwota 
100 000,00 zł na ofertę związaną z zakończeniem lata, zaproszenia gwiazdy w Milanówku. Jest potrzebne ok. 
100 000,00 zł na działalność wakacyjną oraz 25 000,00 zł na dzień dziecka. Oprócz tego oferta związana  
z ofertą Kurnika i utrzymania tego miejsca. Radna nie rozumie, dlaczego p. dyrektor ma wpisane w działanie 
Centrum Sportu Grudów. To jest tylko boisko, na które wydatkowano 2 mln zł. Z tego miejsca nie można 
korzystać w zimie. Radna nie wie, czy ta inwestycja została zakończona i rozliczona. 
Skarbnik Miasta Bożena Sehn odniosła się do planowania budżetu. 
Dyrektor MCK Aneta Majak wyjaśniła, że występuje o zwiększenie budżetu o kwotę 450 000,00 zł. Ta kwota 
nie dotyczy tylko działalności kulturalnej i rozrywki. Przede wszystkim jest to, co p. dyrektor wyjęła  
z działalności kulturalnej, żeby zrealizować zadanie pn. Lodowisko. Kwota 250 000,00 zł jest równorzędna  
z wszystkimi działaniami kulturalnymi. W momencie zapłacenia za lodowisko, zostało na zadania kulturalne 
zero złotych. Dlatego p. dyrektor zwraca się z prośbą o zwiększenie kwoty dotacji. Zwiększona dotacja dotyczy 
też działań związanych ze sportem. Ilość zadań w ciągu sześciu lat zwiększyła się czterokrotnie. 
Radna Janina Moława zapytała, ile funduszy MCK pozyskuje z funduszy zewnętrznych. 
Dyrektor MCK Aneta Majak wyjaśniła, że do tej pory udało się pozyskać 20 000,00 zł. Obecnie MCK czeka na 
rezultaty złożenia trzech wniosków do konkursów. Dzięki temu, że MCK może biletować wydarzenia np. opłaty 
za korzystanie z kortów, za warsztaty w Kurniku, udaje się kształtować budżet.  
Radna Janina Moława zapytała o remont budynku Towarzystwa Spożywczego przy ul. Kościelnej 3. 
Dyrektor MCK Aneta Majak wyjaśniła, że z tego budżetu, który MCK ma w tej chwili p. dyrektor będzie robiła 
za 1 500,00 zł odnowienie inwentaryzacji. Jest już wyznaczona firma, która oceni stan dachu na budynku. 
Projekt plus remont wyniesie ok. 90 000,00 zł. 
Radny Krzysztof Wiśniewski zapytał, dlaczego ZGKiM nie mogło zrobić doraźnej naprawy dachu do czasu 
remontu, żeby zapobiec dewastacji budynku. Z toku rozmowy wynika, że największym wydatkiem MCK było 
lodowisko, które pochłonęło połowę budżetu na działania kulturalne. Trzeba się zastanowić czy stać gminę na 
utrzymywanie lodowiska. 
Radna Janina Moława zapytał, kto ma w swojej pieczy „Zielony Dołek”. 
Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że tym terenem zajmuje się ZGKiM. „Zielony Dołek” jest 
ujęty, jako konserwacja placu zabaw. 
Radna Janina Moława uważa, że nie widać tej opieki. Wydano z dotacją ponad 1,6 mln zł. Radna uważa, że 
należy przejrzeć te wszystkie urządzenia, wymienić piach, zobaczyć, co się tam dzieje i czy jest w ogóle 
sprzątane. Teren ulega dewastacji. 
Redaktor Gazety Obiektywnej zapytała, kto ustala program posiedzenia Komisji Kultury. 
Radna Janina Moława udzieliła odpowiedzi, że przewodniczący Komisji. 
Redaktor Gazety Obiektywnej uważa, że w takim razie radna Karolina Białecka znała ten program. Pani 
Kubacka jest zaskoczona, że radna nie wystąpiła do Anety Majak o szczegóły związane z tematem obrad  
np. z kosztami.  
Radna Karolina Białecka wyjaśniła, że p. Majak na obradach komisji wyjaśniała punkt po punkcie, na co 
potrzebne jest MCK 450 000,00 zł. Tak samo p. dyrektor MBP omawiała punkt po punkcie działalność 
biblioteki i koszty z tym związane. To, że nie było opinii Komisji Kultury wynika z tego, że nie było 
przygotowanej uchwały.  
Redaktor Gazety Obiektywnej zapytała, dlaczego p. Białecka nie upomniała się o uchwałę. 
Radna Karolina Białecka odpowiedziała, że zaskoczy p. Kubacką. Radna dzwoniła do Przewodniczącej RMM  
i usłyszała, że w tym terminie nie ma jeszcze uchwał.  
Radna Janina Moława dziwi się, że p. Kubacka zadaje takie pytania. Pani Moława, wyjaśniła, że organ 
wykonawczy jest zawiadamiany przez RMM, że są planowane w określonym czasie komisje i sesja. Sesja była  
1 kwietnia. Od 1 kwietnia do pierwszych komisji, które się odbywały 1 maja, minęło ponad miesiąc. Organ 
wykonawczy był zawiadamiany, że RMM chce mieć terminy, kiedy można opiniować projekty uchwał. Radna 
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uważa, że p. Białecka bardzo dobrze zrobiła, że nie opiniowała czegoś, czego nie miała na papierze. Zrobiła to 
Przewodnicząca Komisji Budżetu. Radną dziwi artykuł Gazety Obiektywnej. Wychodzi na to, że p. Kubacka ma 
ogromny żal do Rady, że Rada wykonuje swoje obowiązki tak jak należy. Rolą radnego jest pytać i mieć wiedzę 
i podjąć decyzję świadomie. 
Sekretarz Miasta Piotr Iwicki omówił sprawę przeznaczenie 10 000,00 zł na zakup usług związanych  
z wykonaniem filmów promocyjno-reklamowych miasta Milanówka. Filmy związane są z Turczykiem i Willą 
Waleria. Filmy mogą pomóc w reklamie tych miejsc i uzyskaniem dotacji. 
Radna Janina Moława zapytała, który referat i kto personalnie odpowiada za promocję miasta. 
Sekretarz Miasta Piotr Iwicki poinformował, że Referat Komunikacji Społecznej. 
Radna Janina Moława zadała pytanie w sprawie wydatkowania kwoty 134 750,00 zł w dziale 921, rozdziale 
92116 w celu wydawania Kuriera Milanowskiego. Radna zapytała, dlaczego te koszty są takie duże oraz 
dlaczego zajmuje się tym MBP. 
Dyrektor MBP Elżbieta Abramczuk Kalinowska wyjaśniła, że kwota 134 750,00 zł dotyczy wydawania Kuriera, 
czyli druku gazety, składu graficznego gazety, kolportażu gazety, kosztów osobowych – na cały rok.  
Radna Janina Moława zapytała, dlaczego tym zajmuje się biblioteka. Radna uważa, że wydawanie Kuriera 
powinno wrócić do UMM. 
Dyrektor MBP Elżbieta Abramczuk Kalinowska wyjaśniła wszystko na komisji kultury. 
Radna Janina Moława nawiązała do decyzji Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  
w sprawie rozebrania budynku Teatru Letniego. Radna chciałby wiedzieć, kiedy miasto planuje rozbiórkę oraz 
ile te działania będą kosztowały miasto. 
Sekretarz Miasta Piotr Iwicki nie jest w stanie podać szczegółów, ale zostały w tym kierunku podjęte kroki. 
Kluczową kwestią jest zrobienie ewidencji. Nie można zburzyć tylko rozebrać budynek. 
Radna Ewa Galińska zapytała, od kiedy biblioteka wydaje Kurier Milanowski. 
Dyrektor MBP Elżbieta Abramczuk Kalinowska wyjaśniła, że zgodnie z poleceniem burmistrz Kwiatkowskiej 
od stycznia 2017 roku. 
Dyrektor MBP Elżbieta Abramczuk Kalinowska zaznaczyła, że ubiega się o kwotę 83 920,00 zł na realizację 
zadań MBP. Kwota 134 750,00 zł dotyczy wydawania Kuriera Milanowskiego. 
Radna Janina Moława odniosła się do formuły Kuriera Milanowskiego.  Radni i mieszkańcy też mają swoje 
sugestie, jak Kurier ma wyglądać, co ma się w nim znaleźć. 
Sekretarz Miasta Piotr Iwicki podkreślił, że na produkcję Kuriera jest podpisana umowa do końca roku. 
Dyrektor MBP Elżbieta Abramczuk Kalinowska wyjaśniła, że umowa jest na dziesięć wydań. Cztery są 
zrobione. Koszty gazety zależą od ilości stron. Koszt wydania jednego numeru to ok. 13 000,00 zł. 
Radna Janina Moława uważa, że nie trzeba wydawać tak obszernych gazet. Z tego, co mówią mieszkańcy to 
Kurier jest pismem, które promuje głównie władzę wykonawczą. 
 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2019-2024. 
Zmiany w WPF na lata 2019-2024. 
Skarbnik Miasta Bożena Sehn przedstawiła trzy zmiany dotyczące przedsięwzięć. Dotyczą działań OPS 
współfinansowanych środkami unijnymi. Są to: 
a) „Rozwój usług społecznych w Gminie Milanówek”; 
b) „Wdrożenie usprawnień organizacyjnych w OPS w Milanówku”; 
c) projekt „QwspółPRACY”.  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Milanówka na lata 2019-2024. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący zmiany budżetu miasta 
Milanówka na 2019 rok za autopoprawką. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, 1-wstrzymująca, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
z autopoprawką.  
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek Sekretarza Miasta o przesunięcie pozostałych 
środków do końca roku, do odpowiedniego referatu w Urzędzie Miasta. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący zmian budżetu miasta 
Milanówka na lata 2019-2024, uwzględniając wniosek Sekretarza Miasta o przesunięcie środków. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, 1-wstrzymująca, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
  
d) zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Milanówku. 
Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały dotyczy zmiany statutu 
ZGKiM poprzez dopisanie punktu: „Organizacja zbiorowego transportu lokalnego”. Jest to związane z tym, że 
planowane jest przejęcie przez ZGKiM komunikacji miejskiej. Analiza Kosztów została przedstawiona radnym 
na Komisji Ładu Przestrzennego.  
Radna Janina Moława poinformowała, że do RMM wpłynęła analiza kosztów organizacji zbiorowego 
transportu lokalnego w gminie Milanówek. Radna odczytała opinię dotyczącą kosztów organizacji zbiorowego 
transportu lokalnego. Opinię przedstawił komitet Wsparcia Inicjatyw Lokalnych w Milanówku. 
Radna Janina Moława zaznaczyła, że opinia Stowarzyszenia KWIL była negatywna. 
Radna Ewa Galińska żałuje, że nie ma autora opinii, ponieważ chciała zadać pytania w tej sprawie. 
ZGKiM Joanna Oknińska odniosła się do wypowiedzi radnej Janiny Moławy. Pani Oknińska podkreśliła, że na 
sesji zostaną przedstawione ponownie koszty z przeszacowaniem zysków. Dyrektor ZGKiM wyjaśniła kryteria, 
według których wybrano model autobusów. Ważnym kryterium była cena. Do sporządzenia analizy były brane 
pod uwagę różne warianty finansowania. 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy analiza uwzględniła koszty autobusów w niedziele i święta. 
Dyrektor ZGKiM potwierdziła. 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy wyliczone wynagrodzenie kierowców uwzględnia trzynastki ew. 
nagrody, wczasy pod gruszą, czy odprawy w przypadku odejścia na emeryturę. 
Dyrektor ZGKiM poinformowała, że podstawowe wynagrodzenie zasadnicze wynikające z umowy o pracę nie 
uwzględnia żadnych dodatkowych składników. 
Przewodnicząca Komisji zauważyła, że wynagrodzenia nie uwzględniają pensji pracowników Zakładu, którzy 
będą zastępowali kierowców w czasie urlopu lub choroby. Urlopy trzech kierowców to ok. trzy miesiące. Ta 
analiza tego nie zawierała. 
Dyrektor ZGKiM poinformowała, że harmonogram urlopów jest tak ustalany, żeby zadania były wykonywane. 
Pani dyrektor nie przewiduje, żeby trzech kierowców poszło w tym samym czasie na urlop.  
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy średnie wynagrodzenie pracownika Zakładu, który będzie zastępował 
kierowcę wynosi 3500,00 zł brutto. 
Dyrektor ZGKiM poinformowała, że średnie wynagrodzenie kierowcy wynosi 2 500,00 zł. 
Przewodnicząca Komisji zauważyła, że jest dwóch kierowców z uprawnieniami. 
Dyrektor ZGKiM poinformowała, że to są pracownicy, którzy nie są na stanowisku kierowcy. To jest 
konserwator-kierowca. Jego wynagrodzenie jest inaczej ustalane niż kierowcy autobusu. 
Przewodnicząca Komisji zapytała, w jakim czasie pracownicy Zakładu będą sprzątali autobusy. Zakład 
funkcjonuje do godziny 15:00. 
Dyrektor ZGKiM poinformowała, że jest wiele czynności, które Zakład wykonuje poza godzinami pracy m.in. 
sobotnie sprzątanie targowiska. 
Przewodnicząca Komisji zapytała, ile wynoszą koszty eksploatacji trzech autobusów, np. koszt wymiany oleju, 
opon letnie-zimowe, klocków hamulcowych itp.? 
Dyrektor ZGKiM poinformowała, że nie jest aż takim znawcą. Przez pierwszy okres będzie to w ramach 
gwarancji.  
Przewodnicząca Komisji uważa, że ta ekspertyza nie odpowiada na te pytania. 
Sekretarz Miasta Piotr Iwicki uważa, że wnikliwość jest cenną rzeczą, ale w momencie, kiedy się bierze 
zewnętrzną firmę, to ona również wymienia opony i olej. To wszystko jest wkalkulowane w tą usługę. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że pyta, czy te koszty zostały uwzględnione. W tej analizie, nie 
przedstawiono rzetelnie kosztów. Radna ma prośbę do eksperta, żeby się odniósł do pisma stowarzyszenia. 
Pani Nowakowska uważa, że 11 000,00 zł wydatkowane na tą analizę, to bardzo wysoka kwota.  
Radna Janina Moława podkreśliła, że nie przedstawiono kosztów zorganizowania zajezdni (garaży, 
pomieszczeń socjalnych, utwardzenia terenu) oraz lokalizacji zajezdni. Radna przypomniała, że ZGKiM ma dużą 
ilość zadań (równanie dróg, dbanie o zieleń miejską).  Do tego pracownicy musieliby zastępować kierowców 
autobusów, gdyby któryś zachorował i zajmować się myciem tych pojazdów. Jedenaście osób, będzie musiało 
się podzielić zadaniami w ciągu dnia. Bez szczegółowych kosztów, zapisywanie czegokolwiek w statucie mija 
się z celem. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Milanówku. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 2-przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej drogę 
wewnętrzną – ul. Lazurową w Milanówku. 
Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk poinformował, że przedstawiona propozycja 
projektu uchwały dotyczy zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej 
drogę wewnętrzną – ul. Lazurową w Milanówku. Dotyczy zgody na umiejscowienie przyłącza w pasie drogi 
wewnętrznej. Przyłącze będzie miało długość ok. 1 metra i jest realizowane na potrzeby czterolokalowego 
budynku mieszkalnego. Szacowany jednorazowy dochód dla gminy wynosi 100,00 zł netto. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej drogę wewnętrzną – ul. Lazurową  
w Milanówku. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, 1-wstrzymująca, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej działki 
ewidencyjne nr 2/15, 2/25, 2/26 z obrębu 06-10 przy ul. Rososzańskiej w Milanówku.  
Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk poinformował, że przedstawiona propozycja 
projektu uchwały dotyczy zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej 
działki ewidencyjne nr 2/15, 2/25, 2/26 z obrębu 06-10 przy ul. Rososzańskiej w Milanówku. Przyłącze będzie 
miało 53 m. Szacowany jednorazowy dochód dla gminy wynosi 800,00 zł netto. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej działki ewidencyjne nr 2/15, 2/25, 
2/26 z obrębu 06-10 przy ul. Rososzańskiej w Milanówku.  
Komisja w głosowaniu: 3-za, 2-wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 133 z obrębu 06-03 przy ul. Krzywej w Milanówku. 
Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk poinformował, że przedstawiona propozycja 
projektu uchwały dotyczy zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej 
działkę ewidencyjną nr 133 z obrębu 06-03 przy ul. Krzywej w Milanówku. Szacowany jednorazowy dochód dla 
gminy wynosi 100,00 zł. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 133 z obrębu 
06-03 przy ul. Krzywej w Milanówku. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
  
h) zaopiniowanie projektu uchwały Komisji Budżetu w sprawie ustalenia kierunku działań organu 
wykonawczego w 2019 roku.  
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią tego projektu. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały Komisji Budżetu w sprawie 
ustalenia kierunku działań organu wykonawczego w 2019 roku.  
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1-wstrzymująca, 2- przeciw, uchwała nie została zaopiniowana.  
 
Ad 3. 
Sprawy różne. 
Przewodnicząca Komisji poruszyła sprawę przygotowanie tablic na dogach piaszczystych lub pokrytych żużlem 
„Kierowco zwolnij, kurzysz”. Dotyczy to m.in. ulic Lipowej, Sadowej. 
TOM Tomasz Hajdus poinformował, że jak znajdzie wolne środki umożliwiające wykonanie tablic, to takie 
tablice będą zlecone. Pan Hajdus przypomniał, że jest bliski termin budowy ul. Lipowej i ten problem nie 
będzie jej dotyczył. 
Radna Janina Moława odniosła się do błędów zawartych w harmonogramie sprzątania ulic.Radna poruszyła 
temat remontu kładki nad torami PKP. 
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Na tym zakończono obrady Komisji Budżetu.  
Nagranie stanowi integralną część protokołu. 
 
 
Przewodnicząca  
Komisji Budżetu i Inwestycji 
/-/ 
Radna Jolanta Nowakowska 
 
Protokółowała  
/-/ 
Małgorzata Obwojska 
 


